
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 13. marts 2024

Afbud: Svend-Erik, Lars

Online deltagere: Ingen

1.  Orientering fra kontoret

Medlemsoversigten er tilfredsstillende antalsmæssigt. 
Færdiggørelse af studie på drivingrange bliver igangsat med Tage som primus motor, idet 
indhentet tilbud er for dyrt.
Der er desværre en del medlemmer, som ikke får betalt kontingent i tide, og bestyrelsen opfordrer 
til, at man fremover indbetaler kontingent som forudsat på opkrævningen, idet man ikke er 
spilleberettiget, før kontingent er indbetalt.
Der er fuld gang i indretning af shoppen. 
Der er lavet en næsten færdig plan for pasning af kontoret på tidspunkter, hvor Stig ikke er der.

Restauranten åbner den 23. marts.

2.  Regnskab 2023 og budget 2024

Ingen nye kommentarer.

3. Regnskab jan/feb 2024, herunder status på kontingentindbetalinger

Der mangler at blive indbetalt allerede fakturerede kontingenter for ca. kr. 400.000,- hvilket er på 
sædvanligt niveau. Der rykkes for indbetalinger fra kontoret. 

4. Strategi

Bo indsætter dokumenter for ”Mål og Retning” samt ”Aktuelle Handlingsplaner” i 
generalforsamlingsdokumentet.

5. Generalforsamling, praktik 

Bestyrelsen mødes til forberedelse kl. 18.00

6. Udvalg

Banen ser generelt fin ud, der er stadig problemer med vand på enkelte huller, men det forventes 
løst inden åbningen.

”Skanderborg Open” udvalget (Stig, Lars, Erik) har holdt møde med deltagelse af Sten Stuhr, som 
har erfaring med at arbejde med sponsorer. Der er udsendt en invitation til på tirsdag til et 
kaffemøde med alle interesserede sponsorer for at tale om ideer til dagen.

Møde i rekrutteringsudvalget er afholdt – der skal skaffes flere deltagere til udvalget. Forslag 
modtages gerne.

Klub 37+ har planlagt matcher og materiale til hjemmeside.

Eliteudvalget har holdt møde, målet er at rykke op med begge hold i kommende sæson.



Smuksakkerne har besluttet ikke at henvende sig personligt til folkeskolerne, fordi der ikke er 
voksne nok til at håndtere alle børnene. Der bliver stadig send pjecer ud til skoler og biblioteker.

Husudvalget og baneudvalget mangler stadig frivillige til banens og husets dag.
Husudvalget laver liste over opgaver.

Åbningsmatchen: Michaels kontakt, Svend Pedersen, som arbejder hos TS Tegl i Låsby, har 
meddelt, at TS Tegl vil finansiere åbningsmatchens præmier. Tak til dem!

7. Næste møder

17/4-2024
22/5-2024
12/6-2024

Generalforsamling 21/3-2024

8. Eventuelt

Ingen input


